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Abstract (en)
To determine analytes in a fluid, the fluid sample droplets (19,20) are deposited on a substrate (1) of a movement plane to be moved to the sensor
site while wholly in contact with the substrate using acoustic surface waves from a transducer (7) or electro-wetting. To determine analytes in a
fluid, the fluid sample droplets (19,20) are deposited on a substrate (1) of a movement plane to be moved to the sensor site while wholly in contact
with the substrate using acoustic surface waves from a transducer (7) or electro-wetting. A sensor at a test zone (21) is brought into contact with
the samples to determine the analytes directly or indirectly, using an ion selective electrode. The analytes are identified solely by the sensor or
a reaction which is registered by the sensor. The substrate is shrouded by a cover (2), fitted with septums (11) and a lock (13) to secure it at the
substrate.

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft ein Verfahren zur Bestimmung eines Analyten in einer Flüssigkeit, wobei das zu untersuchende Flüssigkeitsvolumen (19,20)
auf ein Substrat (1) einer Transportebene aufgebracht wird, das zu untersuchende Flüssigkeitsvolumen (19,20) auf diesem Substrat (1) an den
Ort der Untersuchung bewegt wird, wobei die Flüssigkeit ausschließlich mit dem Substrat der Transportebene in Kontakt ist, die zu untersuchende
Flüssigkeit am Ort der Untersuchung zusätzlich mit einem sensorischen Element (21) in Kontakt gebracht wird, welches sich in einer dem Substrat
gegenüberliegenden Nachweisebene befindet, und der Analyt im zu untersuchenden Flüssigkeitsvolumen direkt oder indirekt durch das sensorische
Element bestimmt wird. Die Anmeldung betrifft weiterhin eine Vorrichtung zur Bestimmung eines Analyten in einer Flüssigkeit entsprechend den
erfindungsgemäßen Verfahren. <IMAGE>
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